

PRECAUTIONARY STATEMENTS

P102 Keep out of reach of children.
P270 Do not eat, drink or smoke when using this product.
P332+P313 If skin irritation occurs: Get medical advice/attention.
P273 Avoid release to the environment. P391 Collect spillage.
P501 Dispose of contents/container to a hazardous or special waste collection point.

البيانات التحذيرية

102 يحفظ بعيداً عن متناول الأطفال.
270 لا تأكل أو تشرب أو تدخن استخدام هذا المنتج.
332+313 في حالة حدوث تهيج في الجلد: احصل على استشارة / رعاية طبية.
273 تجنب إطلاقه في البيئة.
391 جمع النفايات في الحاوية المناسبة.
501 التخلص من المحتويات / العبوات إلى نقطة تجميع النفايات الخطرة أو الخاصة.

HAZARD STATEMENTS

H410 Very toxic to aquatic life with long lasting effects.

بيانات المخاطر

(أنس 410) سام جداً على الحياة المائية ولها مؤثرات طويلة المدى عليها.

WARNINGS. Warnings. Do not use in concentrated form: follow the manufacturer's instructions. - Do not allow the product to contaminate foods, beverages, or containers destined to contain them, during use - Wear suitable protective clothing - The room must be suitably ventilated before use - **Do not use in agriculture.**

التحذيرات

لا تستخدمه في صورته المركزة، اتبع تعليمات الشركة المصنعة - لا تسمح للمنتج بتلوث الأطعمة أو الشراب أو العبوات المخصصة لتأكله الاستخدام - ارتد ملابس واقية مناسبة - يجب تهوية الغرفة بشكل مناسب قبل الاستخدام - لا تستخدمه في الزراعة.

Information for the physician. Pharmacodynamic action of the active ingredients: block of nerve transmission. **Consult a poisons centre.**

Storage and Shelf Life
The preparation maintains its characteristics for at least 24 months when stored in its original packaging, in normal temperature conditions.

الحفظ والصلاحية

يحافظ المستحضر على خصائصه لمدة 24 شهراً على الأقل عند تخزينه في عبوته الأصلية. في ظروف درجة الحرارة العادية.

FIRST AID:
• IF IN EYES: Flush with plenty of water. Seek medical attention if irritation persists.
• IF ON SKIN: Wash with soap and water.
• IF INHALED: Remove exposed person(s) to fresh air.
• IF SWALLOWED: Rinse mouth out with water. Do not induce vomiting. Seek medical attention if feeling sick or nauseous.

الإسعافات الأولية

• في حالة إصابة العين: تغسل العين جيداً بالماء وفي حالة استمرار التهيج يجب مقابلة الطبيب.
• في حالة تلوث الجلد: غسل المناطق الملوثة بالماء والصابون.
• في حالة الاستنشاق: إخراج الأشخاص المصابين للهواء الطلق.
• في حالة الابتلاع: يغسل الفم بالماء وتجنب التقبيل الإيجابي وفي حالة الشعور بالإعياء أو الغثيان يجب مقابلة الطبيب.

NOT TO BE SOLD LOOSE - DO NOT REUSE THE CONTAINER - THE EMPTY CONTAINER SHALL NOT BE DISPOSED OF IN THE ENVIRONMENT

لا يتم بيعه الا بعبوته الاصلية- لا تقم بإعادة استخدام العبوة- لا يجوز التخلص من العبوة الفارغة في البيئة



Restricted use Pesticides
For retail sale to and use only by certified applicators or Persons under their direct supervision.

المبيد مقيد الاستخدام
ليبيعه ولا استخدامه فقط من قبل فنيين مرخصين أو تحت إشرافهم الفني المباشر.



INSECTICIDE-ACARICIDE LIQUID IN MICROCAPSULES
FOR PROFESSIONAL USE FOR CIVIL PURPOSES,
INCLUDING DOMESTIC ENVIRONMENTS
PROLONGED KNOCKDOWN EFFECT

مبيد حشري - مبيد حشري سائل في ميكروكابسولات
للاستخدام المهني للأغراض المدنية.
بما في ذلك البيئات الحلية، تأثير ممتد

المحتويات: COMPOSITION

100 جرام محتوى المنتج: 100 g product content
Pure Cypermethrin (cis/trans 40/60) 10,00 g (105,5 g/l)
سايبيرميثرين نقي (سيس / ترانس 40/60) 10,00 جرام (105,5 ج / ل)
تيترايمثرين نقي 0,1 جم (1,06 ج/ل) Pure Tetraimethrin 0,1 g (1,06 g/l)
Co-formulants and water q.s. for 100 g
صيغات مشتركة وماء: كيو. اس. لكل 100 جرام

تحذير

KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN

يحفظ المبيد بعيداً عن متناول الأطفال

MOCCA Registration Number:

رقم التسجيل بوزارة التغير المناخي والبيئة:

الشركة المصنعة
بلو لاين أس آر آل عبر فيرجيليو، 28 - Z.I. Z.I. - إيطاليا
فيلانوفاف - 47122 فورلي (FC) - إيطاليا
Villanova - 47122 Forli (FC) - Italy
Tel (+39) 0547 754430 - Fax (+39) 0543 754162

الموزع المحلي
مؤسسة روابي الإمارات EMIRATES RAWABI EST
ص.ب. 15459 دبي PO Box: 15459 Dubai UAE
تليفون: +9714-2227973 Tel:

(For professional use)
للاستعمال المهني

Net content: 1 Liter
المحتوى الصافي: 1 لتر

Dosage and Directions for Use:

Shake the product well before diluting. Fill the tank halfway with water and add the required amount of product, mixing continuously. Top up to the required level with water. The solution is then sprayed on the treatment surface and not in the air.
Against tiger mosquitoes: dilute to water to 0.5% (50 ml in 10 L water) at the time of use and apply using a pressure pump. One litre of solution serves to treat a surface area of 15 m².
Against large cockroaches, ants, bedbugs and ticks: dilute to 1% (100 ml in 10 L water) at the time of use and apply using a pressure pump. One litre of solution serves to treat a surface area of 20-21 m².

التعليمات والجرعات الخاصة بالاستعمال:
رج المنتج جيداً قبل التخفيف. املأ الخزان حتى منتصفه بالماء وأضف الكمية المطلوبة من المنتج، واخلط باستمرار. أضف الماء إلى المستوى المطلوب. ثم يرش المحلول على سطح المعالجة وليس في الهواء.
ضد بعوض النمر: خفف بالماء إلى 0,5% (50 مل في 10 لتر من الماء) وقت الاستخدام واستخدمه بمضخة ضغط. اتر واحد من المحلول يعمل على معالجة مساحة 15 م².
ضد الصراصير الكبيرة والتعلم وبق الفراش والقراد: خفف إلى 1% (100 مل في 10 لتر من الماء) وقت الاستخدام واستخدمه بمضخة ضغط. لتر واحد من المحلول يعمل على معالجة مساحة 20-21 م².

Characteristics:
MICROFLY is a concentrated insecticide-acaricide where the active ingredients (cypermethrin and tetramethrin) are contained in micro beads (capsules) dispersed in water and without solvents. Microcapsules give the formula its lasting action and eliminate unpleasant odours. The product remains in this condition throughout transport and storage, protecting the physical and chemical properties of the active ingredients. The process of gradual, constant and prolonged release of the active ingredients begins after application of the product to the surfaces to be treated.

Use - MICROFLY is recommended to combat tiger mosquitoes, bedbugs, ants, ticks and large roaches, inside and around buildings. It can be successfully used in the disinfection of civil, industrial and farm buildings, in animal shelters (when no animal is present), warehouses and equipment, rolling stock and means of transport. In closed areas, it is recommended above all for mural application in all areas where insects find refuge. At the same time, it also has an effective action against blood-feeding mosquitoes. Specific treatment of cracks and crevices, as well as joints in floors and walls, on door and window frames is useful to drive out and kill beetles as well as to prevent ant infestations.

مخالات الاستعمال:
ميكروفلاي هو مبيد حشري - مركز للشرشات حيث يتم احتواء المكونات النشطة (سايبيرميثرين وتترايمثرين) في حبيبات دقيقة (كابسولات) منتشرة في الماء وبدون مذيبات. تمنح الكبسولات النشطة التركيبية مفعولها الدائم وتزيل الروائح الكريهة. بطل المنتج في هذه الحالة طوال النقل والتخزين، مما يحمي الخصائص الفيزيائية والكيميائية للمكونات النشطة. تبدأ عملية الإطلاق التدريجي والثابت والمطول للمكونات النشطة بعد تطبيق المنتج على الأسطح المراد معالجتها.

يوصى باستخدام ميكروفلاي لمكافحة بعوض النمر وبق الفراش والتعلم والقراد والصراصير الكبيرة داخل المباني ودورها. يمكن استخدامه بنجاح في تطهير المباني المدنية والصناعية والزراعة وفي ماوي الحيوانات (في حالة عدم وجود حيوان)، والمستودعات والأعداء، وعبوات السكك الحديدية ووسائل النقل، في المناطق المغلقة، يوصى قبل كل شيء، بالتطبيق في جميع المناطق التي تجد الشرشات ملجأ لها. في الوقت نفسه، لديه أيضاً إجراء فعال ضد البعوض الذي يتغذى على الدم. تعتبر المعالجة المحددة للشقوق، وكذلك الفواصل في الأرضيات والحدود، على إطارات الأبواب والنوافذ مفيدة لطرد الخناضس وقتلها وكذلك لمنع تشي النمل.

IMPORTANT:
The manufacturer cannot accept any liability for damage to people or property that may result from improper use of the formula. Product users are also responsible towards third parties.

WARRANTY STATEMENT:
Manufacturer guarantee the stability of the chemical and physical specification of this pesticide and its safety in its original packaging in normal storage all validity period under the United Arab Emirates condition

لا تتحمل الشركة المصنعة أي مسؤولية عن الأضرار التي تلحق بالأشخاص أو الممتلكات التي قد تنجم عن الاستخدام غير السليم. مستخدمو المنتج مسؤولون أيضاً تجاه الأطراف الثالثة.

تضمن الشركة المنتجة ثبات المواصفات الكيميائية والفيزيائية لهذا المبيد وسلامته في عبوته الاصلية في التخزين العادي طيلة فترة صلاحيته تحت ظروف دولة الإمارات العربية المتحدة.

تاريخ الإنتاج : Prod. Date :
تاريخ الإنتهاء : Exp. Date :
رقم التشغيل : Batch No. :

Label size: 22.3 X 12 CM